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Няма нужда да се представям, тъй като всички вие ме познавате - аз съм Ли 

Хонгджъ. Винаги съм искал да се срещна с вас, но поради различни причини не съм 
имал възможността да го направя. Този път дойдох изрично с целта да се срещна с 
вас. Това е, защото зная, че тук, в Австралия, има повече хора, които знаят за 
Великия път, отколкото имаше преди. В миналото много от хората, които го 
изучаваха, не се съсредоточаваха върху изучаването на ученията и разбирането им 
за тях беше по-скоро повърхностно. Мислех, че сега, когато сте разбрали това, което 
разпространявам, бих могъл да дойда да се срещна с вас. Това е, защото много от 
нещата, за които искате да знаете, са написани в книгите [на Фалун Дафа]. Аз имам 
склонност: харесва ми, когато другите ме питат за нещата, които не разбират 
относно духовната практика. Но когато хора, които все още не са запознати с 
ученията, ме питат за какво става дума, аз просто… как да го кажа? Ако 
разбирането ви [за духовна практика] е много повърхностно, ще бъде много трудно 
да ви накарам да разберете нещата наведнъж. Ако сте способни първо да прочетете 
книгите, да изучавате ученията , да постигнете определено ниво на разбиране за тях 
и след това да ме питате за някои неща, които са значими по отношение на 
подобрението ви, тогава мисля, че независимо дали просто учите или в 
действителност се развивате духовно, това ще бъде полезно за вас. Мисля, че 
предопределената възможност сега е узряла, така че дойдох. 

Зная, че сред тези седящи тук, има една група, която не е започнала да изучава 
[практиката], една група, която все още прави само упражненията и тепърва трябва 
да започне изучаването на ученията сериозно, и група хора, която е изучавала доста 
добре. Защо изисквам всеки да изучава ученията? Това е, защото има връзка, 
замесена във всичко това. Известно е, че в земята на Китай чигонг се 
разпространява широко в обществото вече над двадесет години. Чигонг започва да 
достига връх в популярността си в средния до късния период на Културната 
революция. И все пак никой никога не е обяснил какво чигонг всъщност е. Никой не 
е обяснил какво свръхестествените способности или явленията, необясними за 
съвременната наука, които чигонг е произвел, са всъщност. Каква е целта на 
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пристигането на чигонг на сцената? Само малцина избрани знаят това. Чигонг 
никога не се е появявал през историята, така че, защо се появява сега? Нещо повече, 
той е нещо духовно, което се разпространява в обществото. Защо би се случило 
това? Много малко хора знаят защо. Разбира се, когато чигонг започна да се 
разпространява широко в Китай, много отлични чигонг майстори излязоха да го 
преподават. Всичко, което знаеха, беше, че целта да го правят е да извършат някои 
добри дела, като помагат на хората да станат по-здрави. Те имаха само опростен 
мисловен процес и разбиране за него. 

Макар чигонг да се е разпространявал широко дълго време – от десетилетия, 
всъщност - никога не е имало някой, който да разбира истинското му, по-дълбоко 
значение. Ето защо в книгата „Джуан Фалун“ обяснявам някои явления в чигонг 
общността, причината защо чигонг се разпространява в обществото и крайната цел 
на чигонг. Така че книгата е систематичен труд, който може да даде възможност на 
човек да напредне в духовната практика. Много хора преживели уникално явление, 
когато многократно са чели книгата: независимо колко пъти сте чели тази книга, тя 
все още ще ви се струва като нова; независимо колко пъти сте чели тази книга, ще 
продължите да получавате нови разбирания за конкретен пасаж; независимо колко 
пъти сте чели тази книга, все още ще чувствате, че има много по-дълбоки значения 
в нея, които трябва все още да откриете. Защо се случва това? Това е, защото съм 
обяснил нещата, които могат да дадат възможност на човек да се развива духовно, 
как човек трябва да се развива духовно, определящите качества на вселената и 
много други неща, които се смятат за божествени тайни; систематично съм 
организирал тези елементи в тази книга. Тя може да даде възможност на 
практикуващия да постигне духовно съвършенство, защото исторически никой не е 
правил нещо подобно преди. Много хора са чели тази книга и вярват, че тя съдържа 
много божествени тайни – много от които са най-строго пазените тайни – за които в 
миналото на човечеството никога не е било позволено да узнае. Разкривам всичките 
тези неща в книгата. Разбира се, имам своя цел да го правя. Ако някой небрежно и 
безотговорно издава божествени тайни, небрежно обсъждайки тези принципи на 
възвишени сфери с обикновения човек, сякаш са обикновени теории, той би издал 
божествени тайни и би извършил зли дела, и той със сигурност би понесъл 
възмездие за това. 

Извършвам това начинание с цел. Една от целите ми е, че на повърхностно ниво 
съм видял, че много хора, чрез практикуването на чигонг толкова много години, са 
разбрали, че чигонг е дълбока и задълбочена тема и може да позволи на човек да 
достигне висока духовна сфера, дори духовно съвършенство. И все пак те са били 
възпрепятствани, защото не са могли да намерят истинска духовна дисциплина като 
тази. Обикновената чигонг практика, от друга страна, е полезна просто за 
поддържане на добро здраве и не може да бъде използвана за духовна практика. 
Много хора по този начин са отишли в храмове, за да станат светски будисти и са 
започнали ученичество при монаси. Разбира се, тъй като сме на тази тема, ще 
спомена, че Буда Шакямуни е заявил, че неговите учения няма да могат да спасяват 
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хора в Периода на Края на Дхарма. Това е нещо, което Буда Шакямуни казал, и 
причината за това е, че много фактори са довели до тази ситуация. Така че за много 
хора, без значение как се опитват да постигнат духовен напредък, било то в храм 
или чрез практикуване на чигонг, те се чувстват така, сякаш не са получили нищо 
или не са се издигнали духовно, и всъщност не са се подобрили. Така че аз виждам 
желанието на всеки да се подобри, но виждам също, че хората страдат истински, 
защото са били възпрепятствани да намерят изход от тази ситуация. Така че искам 
истински да водя онези, които желаят да започнат практиката към по-големи 
духовни висини. Това е главна причина [да правя това]. 

Но когато една праведна духовна практика се разпространи, тя изисква нейните 
последователи да подобряват своя характер и морални стандарти и да станат 
по-добри хора. От практикуващия, тогава, се изисква да надмине моралния стандарт 
на обикновения непрактикуващ. Той, по този начин ще облагодетелства обществото. 
Разбира се, има мнозина, които няма да имат непременно необходимостта, за да 
практикуват духовна практика след като прочетат книгата, но те ще са разбрали 
принципите на подходящия човешки морал. От там нататък тези хора могат 
вероятно да станат добри хора. Макар да нямат необходимото, за да практикуват 
духовна практика, те ще бъдат добри хора и ще бъдат от полза за обществото. Това е 
неизбежният ефект, който една праведна практика има, докато се разпространява. 
Всъщност праведните религии, които са се появявали в историята, като 
Християнство, Католицизъм, Будизъм и Даоизъм, както и Юдаизъм, са в състояние 
да помогнат на обществото да стане по-добро и да позволи на тези, които истински 
искат да напреднат в духовна практика, да получат истински учения и да постигнат 
духовно съвършенство. Те позволяват на онези, които нямат понастоящем 
необходимото, за да практикуват духовна практика, да бъдат отлични хора в 
обществото, което ще създаде възможности за такива хора да практикуват духовна 
практика в бъдеще – това е ефектът, който те имат. 

Макар че ние не сме религия, аз разпространявам чигонг знание за напреднали 
и следователно това не е обикновена чигонг дисциплина. Казано по-просто, чигонг 
не е преследване на нещо светско. Какво е чигонг? Чигонг е духовна практика. Но 
това е най-елементарното ниво на духовна практика, нивото, което включва Тай 
Дзи. Тай Дзи, както всички знаете, е много добро и се разпространи широко в Китай 
още през 50-те години на 20-ти век. То е нещо, което Джан Санфън започва да 
разпространява по време на династията Мин. Но това, което той предава, са само 
техники и движения и той не разпространява духовните елементи на практиката. 
Тоест, той не е оставил на хората ученията, които биха ги ръководили как да 
напредват духовно и как да се подобряват на всеки етап от духовната практика. 
Следователно Тай Дзи остава в сферата на поддържането на добро здраве и не може 
да се използва за прогресиране към напреднали етапи на духовна практика. Макар 
практиката да е много добра, нейните духовни елементи не са били разпространени. 
Тези духовни аспекти са били там в миналото, но не са били предадени на 
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следващите поколения. Ученията, които ние разпространяваме днес, от друга 
страна, систематично постигат тези неща. 

Разбира се, имаме много нови ученици тук и някои може да намерят това, което 
казвам, трудно за разбиране. Както всички знаете, има различни религии, чиито 
последователи стават по-добри хора и отиват в небесни царства. В будизма, Раят на 
върховното блаженство, разбира се, също е небесно царство. През цялата история 
всяко велико просветлено същество или светец са обяснявали как да бъдеш добър 
човек, и че ако човек иска да отиде в небесно царство, той трябва да достигне 
стандарта на по-висока сфера. Но те не са обяснили причините зад това. Това е, 
защото всички тези велики просветлени същества – било то Исус, Буда Шакямуни, 
Лао Дзъ и т.н. – са се появили преди около две хиляди години. Хората от онзи 
период от време били различни от хората днес; те били по-семпли, честни и добри, 
и мислите им не били толкова сложни. Тъй като хората от онзи времеви период 
имали различно състояние на съзнанието от хората днес, ученията, които [онези 
велики просветлени същества] преподавали, били ефективни в онзи период от 
време. По онова време нещата, които те преподавали, били напълно в състояние да 
позволят на хората да постигнат духовно съвършенство.  Поради изминалото време 
мислите на хората днес стават все по-сложни и начините им на мислене са се 
променили. И така хората днес не могат да разберат нещата, които тези велики 
просветлени същества разпространили тогава. Така че, когато хората днес четат 
тези писания, за тях е трудно да разберат истинското им значение. Макар да 
разпространявам тази практика, използвайки формата на чигонг, всички вие знаете, 
че аз разпространявам Божествения Път. Някои хора мислят: „Божественият Път, 
който ти разпространяваш, е различен от онова, което Буда Шакямуни преподавал.“ 
Ако трябваше да обясня нещата на хората днес, използвайки думите на Буда 
Шакямуни, никой не би ги разбрал. Езикът на Буда Шакямуни бил езикът на хората 
от онзи времеви период, така че хората тогава можели да го разберат. Така че сега 
трябва да използвам днешния език, за да обясня Божествения Път, за да го разберете 
вие. Някои хора може също да си мислят: “Това, което обсъждаш, не е от будистките 
писания.” Дали Буда Шакямуни е преподавал същите учения, преподавани от 
Шестимата Първични Буди? Ако Маитрея се спуснеше в света, би ли повторил 
нещата, казани от Буда Шакямуни? Всичко, което просветлените същества, които 
спасяват хора, преподават, са Законите, до които са се просветлили, неща, които 
разпространяват на човека, за да го спасят. 

Написал съм много неща, свързани с духовна практика, в тази книга. Когато 
човек за първи път се заеме с духовна практика, неговата сфера на мисълта е същата 
като тази на обикновения човек. Ученията ще ръководят духовната ви практика от 
началото чак до точката, в която постигате духовно съвършенство. Наистина 
направих нещо безпрецедентно, като разпространих фундаменталния Велик Път на 
по-голямата вселена, нещо, което няма да намерите, дори ако прочетете всички 
съществуващи книги - древни и съвременни, китайски и чужди. Принципите, които 
съм обяснил, са определящите качества на вселената и същината на Божествения 

4 
 



Път и чрез моите думи те са били точно изразени. След като прочетат книгата, 
много хора си мислят или питат: „Колко академични знания има Учителят Ли? 
Изглежда той е включил много академични области [в ученията] били те древни, 
съвременни, китайски или чуждестранни, като астрономия, география, история, 
химия, физика, астрофизика, високоенергийна физика и философия.” Хората смятат, 
че познанията ми са задълбочени, но аз всъщност смятам, че са доста 
незадоволителни, когато се сравняват с академичните познания на обикновените 
хора. Но вие няма да можете да научите тези теории, дори ако прочетете всички 
книги или изучите всички академични дисциплини в света. Дори и да придобиете 
всички академични знания в света, вие пак ще бъдете обикновен човек. Това е, 
защото оставате на това духовно ниво, като просто сте придобили повече светско 
знание от другите – вие все още сте обикновен човек. Но принципите и нещата, 
които обяснявам, не принадлежат към това светско измерение; те го надхвърлят. 
Така, идеите в ученията не произлизат от светско познание. Пътят обхваща [цялата] 
вселена, което включва цялото познание на обществото. 

Използвах семпъл и лесен за разбиране език, както и най-елементарната форма 
на духовна практика – чигонг – да изразя всички принципи на Пътя на вселената, от 
най-основните до най-възвишените. След като прочетете книгата за първи път, ще 
откриете, че тя преподава принципите как да бъдеш добър човек; ако прочетете 
книгата отново, ще откриете, че това, което обяснява, не са светски принципи, и че 
това е книга, която надхвърля светското знание; ако сте способни да я прочетете 
трети път, ще откриете, че това е божествена книга; ако продължите да я четете, 
няма да можете да я оставите. В Китай днес има хора, които са чели книгата повече 
от сто пъти и които все още я четат, и просто не могат да я оставят. Книгата има 
просто толкова много вътрешни значения и колкото повече четете, толкова повече от 
тях ще видите. Защо е така? Макар че съм разкрил много божествени тайни, 
непрактикуващите няма да могат да ги видят в използваните на повърхността думи. 
Само когато един практикуващ непрекъснато чете книгата, той ще може да долови 
вътрешните ѝ значения. Това е, защото човек постоянно се издига, докато се развива 
духовно. Когато започвате [да четете „Джуан Фалун“], защо ви изглежда, че книгата 
обяснява принципите как да бъдеш добър човек? И все пак, когато я четете втория 
път, не е така, тъй като тя се е издигнала [до нов слой значение]? Това е, защото ако 
някой иска да се заеме с духовна практика, той трябва първо да започне от 
отправната точка на непрактикуващ. Постепенно той подобрява своя характер и 
отговаря на по-висок стандарт. Когато отговорите на стандарта на първото ниво, 
ученията на това ниво ще бъдат там, за да ви ръководят в практиката ви; когато 
отговорите на стандарта на второто ниво, ще имате ученията на второто ниво да 
ръководят практиката ви в тази сфера. Докато постоянно се издигате тази практика 
трябва да може да ръководи духовната ви практика във всяка сфера. Казано по друг 
начин, независимо до коя сфера напреднете в духовната си практика, вие трябва да 
имате ученията в тази сфера да ръководят практиката ви на всяка стъпка от пътя, 
докато достигнете духовно съвършенство. Моята книга включва всички тези неща, 
така че когато искате наистина да работите върху себе си, ще видите тези неща и 
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[книгата] ще може да ви ръководи за това как да напредвате в практиката си. Има 
огромно количество вътрешни значения в тази книга. Дори ако я прочетете десет 
хиляди пъти, тя все още ще е в състояние да ръководи духовната ви практика по 
целия път, докато постигнете духовно съвършенство. 

Говорейки по въпроса за духовното съвършенство, известно е, че Исус е казал, 
че ако имате вяра в него, можете да отидете в Небесното царство. В будизма се 
казва: „ако човек стане Буда чрез духовна практика, той може да отиде в Рая на 
върховното блаженство”. [Просветлените същества] очевидно са изложили нещата 
по опростен начин и не са наблегнали на факта, че можете само да отидете [в тези 
райски места], чрез практикуването на действителна духовна практика. Но в 
интерес на истината религиите също включват духовна практика. Просто и Буда 
Шакямуни, и Исус видели следната ситуация: Има една поговорка в духовните 
кръгове: „човек само трябва да положи усилията в практиката, а останалото е в 
ръцете на неговия учител“. Това е също нещо, за което хората, които не практикуват 
духовна практика, не са наясно. Хората, които не се занимават с духовна практика, 
мислят: „Чрез правенето на физически упражнения мога да развия големи 
количества по-висша енергия“. Намираме тази представа за смешна, защото това е 
невъзможно. Разбира се, ако искате да постигнете духовен напредък, вие само ще 
сте способни да успеете, ако вашият учител истински поеме отговорност за вас, 
инсталира много механизми в тялото ви, и, сякаш сеейки семена, имплантира много 
неща във вас. Нещо повече, вие само ще сте способни да се издигнете докато 
напредвате духовно, ако учителят бди над вас, защитава ви, елиминира кармата ви и 
ви помага да развиете по-висша енергия. В религиите те не споменават духовна 
практика. Защо не? Исус е знаел, че ако имате вяра в него, можете да постигнете 
духовен напредък и по този начин да се издигнете. Причината, поради която хората 
вече не могат да постигат духовен напредък чрез религиите е, че те вече не разбират 
истинското значение на онова, което [просветлените същества като Исус] са казали. 
Много хора мислят: „Ако имам вяра в Исус, мога да отида в Небесното царство, 
след като умра“. Помислете за това: ако искахме да отидем в небесно царство, как 
бихме стигнали там? Ако се впускате в нещата със светски манталитет, преливащи 
от желания и емоции и с вашия асортимент от привързаности, привързаността към 
съревнование с другите, и желанието да се изтъквате – има просто твърде много 
лоши, светски привързаности – ако бяхте изпратени горе, където е Буда, вие може да 
започнете да се карате и да се борите с този Буда, защото не сте се отървали от 
светските си привързаности. Когато видите колко красива е една Велика Бодхисатва, 
може да имате порочни мисли. Може ли това да бъде позволено? Разбира се, че не. 
Следователно вие можете само да се издигнете до тази сфера, след като се отървете 
от тези изпълнени с привързаности, мръсни и лоши манталитети, докато сте навън в 
света. Можете да стигнете до там, като се развивате духовно и чрез вяра, но можете 
само да отидете в небесно царство, ако, след като се изповядате и се разкаете, не 
правите същата грешка отново и по този начин ставате все по-добър и по-добър и 
постигнете стандарта на божествено същество. 
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Някои хора казват: „Докато имам вяра в Исус, мога да отида в Небесното 
царство.“ Бих казал, че няма да сте способни да отидете там. Защо не? Хората днес 
вече не разбират истинското значение на казаното от Исус. Исус е просветлено 
същество на нивото на Татагата и в духовната сфера на Буда. Тези, които не 
практикуват духовна практика, не могат да разберат по-дълбокото значение на 
казаното от него. Можете само постепенно да стигнете, да изпитате и откриете 
по-дълбокия смисъл на казаното от него, ако постоянно постигате духовен прогрес 
според неговите методи. Вземете примерът на Исус, който казва: „Имайте вяра в 
мен и можете да отидете в Небесното царство“. Всъщност, ако желаете истински да 
покажете вяра в Исус, трябва да живеете според принципите, които той е преподал, 
относно как да бъдете добър човек – само тогава можете да отидете в Небесното 
царство. Иначе какъв е бил смисълът Исус да казва толкова много неща?! Когато се 
изповядате и се разкаете, вие мислите, че се справяте много добре [в религиозната 
си практика] и че състоянието на съзнанието ви е много добро. Но когато излезете 
през вратите на църквата, вие действате както искате и правите дори по-лошо от 
невярващите. Как можете да отидете в Небесното царство? Вие не сте подобрили 
състоянието на съзнанието си изобщо. Припомнете си, че Исус е казал: „Ако имате 
вяра в мен, можете да отидете в Небесното царство“. Тоест, за да имате истинска 
вяра в него, трябва да действате в съответствие с каквото той е преподал, нали? Този 
принцип също важи за други религии. 

Поколенията, които дошли след Буда Шакямуни били онези, които събрали 
някои от неговите твърдения и ги превърнали в писания. С течение на времето 
хората започнали да смятат, че колко човек чете писанията или количеството на 
будистките му знания е същото като духовна практика. Всъщност по времето на 
Буда Шакямуни не е имало писания изобщо. Нещо повече, писанията не са били 
систематично събирани до 500 години след [времето на Буда Шакямуни] и са 
станали напълно различни от оригиналните думи на Буда Шакямуни. Но в онзи 
период от време [когато Буда Шакямуни е преподавал], на хората е било позволено 
да знаят само толкова; твърде много би било неприемливо. Това е неизбежен факт. 
Късно в живота, в края на годините си, Буда Шакямуни казал: „ Не съм преподал 
нищо от Закона (дхарма) през живота си.” Това е, защото Буда Шакямуни наистина 
не е обяснил Пътя на вселената, нито е обяснил как определящите качества на 
Джън, Шан, Жен се проявяват в светския свят или на неговото духовно ниво на 
Татагата. Той наистина не го е обяснил! Така че какво е преподал Буда Татагата? 
Това, което е преподал, е това, до което се е просветлил преди, по време на 
духовната си практика в човешкия свят, някои описания и истории за духовната му 
практика по време на миналите му прераждания, и разбирането му на някои 
специфични проявления на Пътя. Писанията били събирани едно по едно и 
следователно са несистематични по природа. Така че защо по-късните поколения са 
виждали думите на Буда Шакямуни като Божествения път? Една причина е, че това 
е човешко разбиране за нещата; друга причина е, че Шакямуни е Буда, така че 
думите му са пропити с божественост. За хората думи, пропити с божественост, 
[изразяват] божествени принципи на едно ниво и са [част от] Божествения Път. Но 
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Буда Шакямуни наистина не е обяснил систематично принципите на духовна 
практика, определящите качества на вселената, какво е това, което позволява на 
човек да се подобри духовно, и други подобни теми. Той наистина не е обяснил тези 
неща! Ето защо казвам, че съм направил нещо безпрецедентно. Отворих огромна 
врата и направих нещо по-велико [от когато и да било преди] – обясних всички 
принципи на духовна практика и факторите, свързани с постигането на духовно 
съвършенство. И ги обясних много систематично. Затова боговете от високи сфери 
казаха: „Оставил си на хората стълба към небето – „Джуан Фалун””. 

Не се опитвам да омаловажа Буда Шакямуни тук. Нямам намерението да правя 
такова нещо. Аз нямам светски емоции и не съм привързан към славата и 
материалните интереси на смъртния свят. Тъй като направих тази [практика] 
публична, ще бъда отговорен към вас и ясно ще ви обясня този принцип. Не търся 
нищо от вас и няма да ви поискам нито цент, тъй като само ви моля да се стремите 
към доброта. Някои хора са ме питали: „Учителю, преподадохте ни толкова много 
неща и ни дадохте толкова много неща – какво търсите?” Аз казах: „Не търся нищо. 
Аз просто съм тук, за да ви спася. Просто искам да видя, че се стремите да станете 
по-добри хора и че сте способни да напредвате и да се подобрявате.” Това е, защото 
сме видели, че да се води светски живот не е целта на човешкото съществуване. В 
днешно време хората са омаяни от фалшивите реалности на мирския свят и мислят: 
„Ето как хората трябва да действат.“ Това е особено така, тъй като моралните 
ценности на обществото са драстично западнали. Всички се носят заедно с 
мощните течения на обществото към упадък и обществото като цяло запада. 
Следователно никой човек не може да долови собствения си упадък. Някои мислят, 
че са добри хора, поради добродетелта, че са малко по-добри от другите. Всъщност 
вие използвате упадъчен стандарт, за да оценявате себе си и докато сте сред хора, 
които не са добри, вие сте само малко по-добър от другите. Ако трябваше да 
постигнете духовен напредък и да се върнете в духовна сфера, която е наравно с 
както обществото е било, дори и тази сфера да не е особено висока, когато тогава 
погледнехте към днешното общество от онази гледна точка, бихте открили, че то е 
ужасяващо! Наистина е ужасяващо! Бихте открили, че днешното човечество 
наистина прелива от пороци и грях. 

Великите просветлени същества в небесата – било то Буди, Даоси или Богове – 
вече не смятат днешните хора за човешки същества. Това твърдение изглежда малко 
абсолютно, защото, разбира се, все още има добри хора по света. Но това, което те 
имат предвид, е цялостното състояние на човечеството, голямата картина, и това 
наистина е така. В миналото, когато хората отивали в църква или храм да се 
изповядат, те чувствали, че Исус или други същества от небесните царства наистина 
ги слушат и чували ехо от отговорите в главите си, отговаряйки на техните въпроси. 
Хората днес обаче не изпитват това, и онези, които почитат Буди, вече не могат да 
видят съществуването им. Защо е така? Това е, защото човечеството става все 
по-неспособно да различава духовно нещата и все по-покварено. Така божествени 
същества вече не се занимават с човечеството. Тъй като кармата на съвременните 
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хора е огромна и те са все по-неспособни да различават духовно нещата, когато 
получат възмездие за извършено злодеяние, те го виждат като случайност. Видял 
съм, че въпреки че моралният стандарт на човечеството е драстично западнал, 
хората несъзнателно се носят заедно с това мощно течение. Някои хора все още се 
държат здраво за своята божествена природа и за основната си природа и през тези 
години, когато практиката [на Фалун Дафа] се разпространяваше, много хора успяха 
да напреднат в духовната практика, и до много напреднал етап на духовна практика 
при това. Някои са изпитали просветление, някои са в постепенен процес на 
просветление, и някои са постигнали божествен статус. Това ме прави много 
щастлив, тъй като [ми показва, че] не съм направил това напразно. Бях отговорен 
както към индивидите, така и към обществото, и не съм разкрил тайните на Небето 
напразно, тъй като съм дал възможност на хората да напредват в духовната 
практика. 

Въпросът, който току-що повдигнах, е, че целта на човешкото съществуване не е 
просто да останете човек. Има много хора, които може би все още не могат напълно 
да разберат това и мислят, че хората се предполага просто да живеят по този начин. 
Наистина – всички са еднакви, след като излязат от майчината утроба; никой от тях 
не може да види, че други измерения съществуват, така че те не вярват в тях. Нещо 
повече, хората днес вярват твърде много в съвременната наука, въпреки че е 
несъвършена и дефектна. Нейното разбиране за вселената е много повърхностно – 
това ще рече, на много ниско ниво – и ето какъв вид нещо е тя. Така че да се вярва 
твърде много в нея създава огромна опасност за хората: тя напълно ще унищожи 
човешкия морал. Онези в по-висшите светове смятат човек без морални ценности за 
нечовек! Това е така, защото хората не са единствените с човешки външен вид: 
духовете, маймуните и горилите също имат мозък и четири крайника. Хората се 
наричат хора, защото докато живеят в смъртния свят, те трябва да следват човешки 
морални норми и стандарти и защото имат човешки начин на живот. Когато хората 
се отклонят от тези неща, боговете вече не ги считат за хора. И все пак хората 
мислят, че трябва да живеят и да се развиват както си поискат. Но обществото се 
контролира от същества на по-високи нива и човечеството никога няма да достигне 
сферата на Будите чрез технология. В противен случай междугалактически войни 
наистина биха избухнали! Следователно не е позволено на човешката технология – 
която е пропита от желанието за съревнование с другите, завист и множество 
чувства и желания – да достигне по-висок стандарт на съществуване. 

Над 70% от човешкия мозък остават неизползвани и съвременната медицина е 
разбрала това. Защо е така? Човешката мъдрост е ограничена. Така че защо Будите 
имат велика мъдрост и божествени сили? Защо са способни да знаят всичко и да 
имат толкова велика мъдрост? Това се дължи на принципа, който току-що обясних. 
Някои хора казват, че моята книга „засяга толкова широк спектър от научни 
знания!” Те питат: „Учителю, дали е, защото имате много познания и сте ходил в 
много университети?“ Не, не съм. Тогава как бихте могъл [да имате такъв вид 
знание]? Разликата между мен и вас е, че моето съзнание е напълно отворено, а 
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вашите съзнания не са. Хората намират области като философия, астрономия, 
физика, химия и човешка история за много сложни, но те всъщност са много 
прости. Те са просто повърхностни знания за светски неща на най-ниското ниво на 
Божествения Път – нивото на човечеството. [Тези области] всички следват едни и 
същи принципи; тоест, те са създадени от формата на определящите качества на 
вселената и от материята на това ниво – това е всичко, което са. И все пак 
човешкият интелект не може да поеме цялото това знание, защото човешкият мозък 
е запечатан. Как би трябвало да се справим с тази ситуация? Дори ако някой иска да 
научи повече знания, съзнанието му не може да побере повече, така че тогава трябва 
да отидете и да изучавате физика, химия, астрономия, високоенергийна физика, 
философия, история и други области. През живота си човек не може да усвои 
всички знания от дори една такава академична област, така че човешкото знание е 
много незначително. 

Току-що споменах, че без значение колко знание придобивате, дори да сте 
професор или съветник в университет, и без значение колко сте известен, вие все 
пак сте просто обикновен човек. Това е, защото знанието ви е не е отишло отвъд 
мирската сфера. Също така, емпиричната наука на днешното човечество е дефектна. 
Например днешната наука не може да потвърди нито съществуването на божествени 
същества, нито съществуването на други измерения. Тя не може да открие формите 
на живот и материя в други измерения; тя не знае, че хората притежават материал, 
наречен морал, който се проявява върху телата им; тя също не знае, че хората 
притежават и материал, наречен карма, който обгражда човешките тела. Така че 
всеки вярва в съвременната наука, но съвременната наука не може да потвърди нито 
едно от тези неща. Нещо повече, когато започнете да говорите за морал, добри и 
лоши постъпки и други неща извън сферата на науката, другите ще нарекат тези 
концепции измислици. Не е ли това в действителност използване на съвременната 
наука като оръжие, за да се атакува най-същественото качество на човечеството – 
неговия морал? Не е ли това, което се случва? Тъй като няма да признае и не може 
да потвърди наличието на [материала] добродетел, тя казва, че добродетелта е 
измислица. Ако на човешките морални ценности наистина бъде сложен край по 
този начин, хората вече няма да имат вроден морален компас да ги възпира и повече 
няма да имат морални стандарти. Те няма да имат никакви угризения да правят 
какво ли не или да извършат всякакво злосторничество, и това ще тласне човешкия 
морал към непрестанен упадък. Това е ефектът, създаден от най-големия недостатък 
на науката. 

Споменах преди, че един завършен учен не би имал видът упорити възгледи, 
които толкова много други имат, които са причинени от заместването на емоцията 
със здрав разум. Тези възгледи са наложили строги и ограничителни граници на 
съвременната наука, тъй като хората мислят, че всичко отвъд емпиричната наука е 
ненаучно. Просто се запитайте: когато използваме научни методи, за да разберем 
нещо, което човечеството преди не е разбирало, не е ли това наука? Това откритие, 
разбира се, тогава би се смятало за част от науката. Именно, защото човечеството 
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непрекъснато се усъвършенства и преоткрива себе си, науката е в състояние да се 
развива и в крайна сметка да стигне до истинско разбиране на вселената. Сегашният 
начин, по който се развива емпиричната наука, е изключително тромав и бавен. 
Наистина е като сляп човек, който се опитва да разбере как изглежда слон, като го 
опипва. Тя не може да види материалната форма на цялостната вселена, нито 
съществуването на определящите качества на вселената. Така че, когато докосне 
една част от слона, тя си мисли, че тази част е целия той. Тя само е докоснала крака 
на слона, но казва: “О, ето каква е науката. Това е науката, която истински разбира 
живота и материята.“ Тя не може да види как изглежда целият слон. Тя не може да 
види, че вселената е изградена от безброй различни времепространства, нито може 
да види други измерения или други форми на живот и материя, така че [концепции 
като съществуването на други измерения] са заклеймени като въображаеми от 
глуповати и упорити хора. Това е най-критичният фактор, който тласка моралния 
упадък на човечеството. Много хора използват науката като оръжие, за да атакуват 
най-древните и фундаментални добродетели на човечеството. Това е опасно! Ако 
хората загубят добродетелта, боговете вече няма да ги смятат за хора. Ако небето не 
смята човечеството за човешко, тогава човечеството ще бъде отсято и ще започне от 
нулата. 

Някои хора мислят: „Човечеството напредва. Развитието ни от маймуни чак до 
където сме днес, е славно постижение!” Но трябва да знаете нещо: през 
праисторическите времена – било то преди 100 000 години или много, много 
по-рано, дори преди над 100 милиона години – напреднали цивилизации винаги са 
съществували на Земята; просто те са били унищожавани през различни времеви 
периоди. Защо са били унищожавани? Макар тяхното материално и технологично 
развитие да е било много бързо, чувството им за морал не е било поддържано или е 
било съсипано. На тях повече не им било позволено да съществуват и били 
унищожавани. Според разбирането на съвременната наука, движението на 
материята следва закони. Когато движението на материята я доведе до определено 
състояние, промяна към друго състояние неизменно ще настъпи. Например, 
вероятно е Земята да е била унищожена от друга планета, разбила се в нея, докато 
се е движила във вселената. Независимо как може да са се случили тези неща, 
учените всъщност са открили, че има останки от много различни древни 
цивилизации на нашата планета и тези останки датират от времена много преди 
нашето, като някои са отпреди стотици хиляди години, милиони години и дори 
отпреди десетки милиони години. Останките, оставени от различните цивилизации 
от всеки времеви период, са различни, тъй като не принадлежат към един и същ 
времеви период, затова някои учени размишляват върху този въпрос. Някои учени 
са предложили хипотеза, казвайки: „Съществували са предисторически 
цивилизации и култури”. Това е, което някои учени са казали. Тези от нас в 
духовните и религиозни кръгове виждат нещата дори още по-ясно, тъй като [ние 
знаем, че] много различни човешки цивилизации наистина са съществували преди 
тази. Тъй като моралните ценности на тези цивилизации са се покварили – и ние, 
разбира се, сме видели, че това е, каквото се е случило – те са спирали да 
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съществуват. От унищожената древногръцка култура човек може да види следи от 
покварата и израждането на хората от онова време. 

Някои хора казват: „Ние сме еволюирали от маймуни.“ Трябва да знаете, че 
хората всъщност не са еволюирали от маймуни ни най-малко. Теорията на Дарвин 
твърди, че хората са еволюирали от маймуни. Когато за първи път предложил тази 
теория, той го направил с голямо безпокойство. Теорията му била погрешна и пълна 
с недостатъци. И все пак хората я приели и продължават да я приемат и до днес. 
Имайте предвид, че не можете да намерите никакво доказателство, в течение на 
милиони години, за процеса на маймуни, еволюиращи в хора, който той предложил 
– никакви, изобщо. Защо няма междинни видове между маймуната и човека? Други 
нечовешки видове, като животните, за които той също твърди, че са еволюирали, 
също нямат междинни процеси. Освен това, защо видовете, които съществуват на 
континента Австралия, са различни от тези на другите континенти? Той не могъл да 
обясни тези неща. И все пак хората са приели тази теория за еволюцията, която е 
осеяна с дупки. Ето това е толкова странно! 

Видели сме, че хората всъщност не са произлезли от маймуни, ни най-малко; 
просто има различни видове за всеки период от време. Земята и континенталните 
плочи, върху които човечеството живее, се разместват и променят. Геолозите смятат 
континентите Азия, Европа, Америка, Северна и Южна Америка, за континентални 
плочи. Тези континентални плочи често се разместват и цивилизациите на тях 
тогава потъват в океана. Тогава може би континент в друг океан се издига на 
повърхността; нещата постоянно се местят по този начин. Хората сега са открили, 
че дъната на Тихия, Атлантическия, Индийския и на много други океани имат 
древни масивни структури на тях и са били дом на цивилизации. И все пак е било 
открито, че тези структури са на стотици хиляди години, милиони години или дори 
от по-стари епохи. Най-малкото днешното човечество знае, че континенталните 
плочи не са се размествали през последните няколкостотин хиляди години. Тогава 
кога тези структури са потънали в океана? Те определено са потънали много 
отдавна, преди стотици хиляди години или дори по-рано. Така че, когато различните 
континентални плочи се разместят, видовете на тях ще бъдат различни, но те не 
стават различни посредством еволюция. Има сходства между тях, но те не са 
същите видове. Абсолютно не! 

Разбира се, аз преподавам Божествения път, така че [това, което преподавам] ще 
бъде различно от светските теории, тъй като ние разбираме неща на по-високо ниво 
и истински разбираме човечеството. Казвам на всички вас, че хората не са 
еволюирали от маймуни; те са били създадени вътре във вселената. Всички вие 
знаете, че Китай има даоистката теория на Тай Дзи. Тази теория на Тай Дзи говори 
за двете енергии (чи) на Ин и Ян. Преди създаването на Ин и Ян, нещата са били в 
състояние на хаос. Те наричат това Състоянието на празнотата (удзи). От това 
произлязъл  Върховният абсолют (тайдзи). Двете енергии Ин и Ян се появили и 
тогава Върховният абсолют създал всички неща. Това е теорията на Дао школата. 
Мисля, че тя има много научно достойнство. Всъщност съм виждал ситуация – 
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разбира се, аз не съм единственият, който е виждал това – че движението на 
огромни тела от материя във вселената може да произведе живот. Ние не можем да 
видим тази материя, но това не значи, че тя не съществува. Например човешките 
очи не могат да видят въздуха, но той не съществува ли? Съществува. Има ли 
материя, по-микроскопична от въздуха? Да, има много от нея. Има също и много 
материя, която е дори по-микроскопична от тази микроскопична материя. Защо тези 
огромни тела от материя могат да съществуват по този начин? Те са всъщност 
животи. Всеки обект има живот; просто [животът му] не се проявява в нашето земно 
измерение, така че не можете да видите съществуването на живота му. След малко 
ще обясня защо. Всеки обект има живот. Тези огромни тела от материя са произвели 
живот чрез движението си и на по-високи нива на съществуване тези животи са 
предимно безформени; малка част от тях приемат формата на хора, животни, 
предмети или растения. 

Тогава защо нещата са прогресирали до етапа [да има] хора? В началото не беше 
достигнало тази точка. Съществата, създадени от движението на материята във 
вселената, са в хармония с определящите качества на вселената, тоест с принципите 
на Пътя на вселената, с Джън, Шан, Жен, тъй като те са били създадени от Джън, 
Шан, Жен. След като голям брой същества били създадени в измерения във 
възвишени сфери, тяхната жизнена среда станала сложна и те създали общества. 
Било е точно като нашето човешко общество, където хората формират социални 
структури въз основа на това как им е нужно да живеят. Щом [съществата в тези 
възвишени сфери] създали социални структури, те постепенно започнали да се 
изменят и станали сложни. Някои развили егоистични мисли и започнали да се 
отклоняват от изискванията, които определящите качества на вселената имала за 
животите на това ниво на съществуване. Те тогава вече не можели да останат в тази 
сфера и следователно нямали друг избор, освен да паднат на по-ниско ниво. След 
това, когато ставали лоши отново на това по-ниско ниво, нямали избор, освен да 
паднат отново. В продължение на изключително дълъг период от историята тези 
животи постепенно се влошили по този начин; те постепенно се спускали от едно 
измерение в следващото, докато не слезли до човешкото измерение. От този момент 
нататък те имали проста форма на съществуване и използвали обикновени начини 
за размножаване. 

И все пак това човешко измерение първоначално не съществувало. 
Просветлените същества и по-висшите животи искали да създадат измерение за 
хората,  измерение, пълно със заблуда, за да видят дали хората могат да се държат 
здраво за тази останала частица от тяхната основна природа, или не,  и дали хората 
ще са способни да се завърнат там, откъдето са дошли. Те създали това измерение с 
тези съображения на ум. По онова време [създаването на това измерение] било да 
даде на хората – да даде на животите – последна възможност и [по-висшите 
същества, които го създали] не взели толкова много въпроси под внимание. Но те 
по-късно открили, че това измерение е просто уникално: организмите в това 
измерение не могат да виждат други измерения или животите в други измерения, но 
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[животите във] всички други измерения във вселената могат да виждат сцени от 
други измерения. Животите във всяко друго измерение могат да летят и да се носят 
във въздуха, и животите във всички други измерения могат да правят телата си да 
стават големи или малки. Днешните учени мислят, че човешките мисли са материя, 
точно като електрически вълни. Вие, разбира се, бихте признали, че електрическите 
вълни са материя. Но в други измерения бихте открили, че ситуацията не е толкова 
проста. Човешките мисли могат да произведат [физическото проявление на] нещата, 
които човек си представя в съзнанието си, така че това, за което мисли, може да 
стане реалност. Тъй като хората нямат енергия, [физическите проявления], които 
техните мисли произвеждат, се разсейват скоро. Но нещата, за които великите 
просветлени същества, божествените същества и по-висшите животи мислят, ще 
съществуват материално. Това ще рече, че нещата, които [едно божествено 
същество] иска, ще бъдат произведени, докато то мисли за тях. Така хората в 
миналото казвали: „Буда може да има всичко, което пожелае, и е напълно свободен и 
спокоен.” Ето как тези същества живеят. Но хората, след като са били принудени да 
влязат в това измерение, са започнали да живеят по този [светски] начин. 

Всеки е дошъл на този свят от утробата на майка си и се чувства доста добре 
със себе си. Някои са успешни бизнесмени; някои са високопоставени чиновници; 
някои водят безгрижен живот и всички те смятат, че са по-добре от останалите. 
Всъщност те също страдат много! [Те мислят, че са добре,] защото не знаят как 
някога са живели. Например някои религии казват: „Човешкият живот е пълен със 
страдание.” Защо е така? Когато излезете от утробата на майка си, вие имате 
материално тяло, което е съставено от молекули. Онези в други измерения нямат 
тяло, съставено от молекули, тъй като най-повърхностното ниво на тялото им е 
изградено от атоми. И все пак повърхностната материя, съставена от молекули, е 
това, което съставлява това измерение, което включва човешкото тяло. Вие сте 
родени с този вид физическо тяло и ви е даден чифт очи, съставени от молекули, и 
които не могат да виждат други измерения. Следователно вие живеете в свят на 
заблуда. Следователно, докато сте в този свят на заблуда, не можете да видите 
истината на вселената. Не бихте ли казали, че животът ви е като някой, който се 
опитва да види цялото небе, докато седи на дъното на кладенец? Дори само този 
факт прави начина ви на живот достоен за съжаление. В допълнение, с това тяло ще 
имате затруднения да понасяте болка и няма да можете да се справите с твърде 
много студ, топлина, жажда или умора от ходене – по един или друг начин ще има 
много неща, които ще ви донесат неприятности и страдания. Вие също ще трябва да 
се справите с цикъла раждане, стареене, разболяване и умиране и често ще се 
разболявате. Може да си мислите, че водите много безгрижен живот, но всъщност 
просто докато страдате, вие сте малко по-добре от другите и страдате малко 
по-малко от тях, така че се чувствате сякаш животът ви е много безгрижен. Ето как 
живеят хората, така че докато живеят в тази среда, хората постепенно са загубили 
своята основна природа и вярват в богове все по-малко и по-малко. И с добавянето 
на [влиянието на] дефектната природа на емпиричните науки, хората са загубили 
моралните си стандарти и са се плъзнали надолу в най-опасна ситуация.  
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И все пак човешкият свят има едно огромно предимство: тъй като е пълен със 
страдание, той може да позволи на човек да постигне духовен напредък. Защо 
Будите винаги остават в същата Буда-сфера? Защо не могат да се издигнат дори 
по-високо? Защо Бодхисатвите не могат да станат Буди чрез духовна практика? 
Дори ако [те] искаха да страдат малко, нямаше къде да намерят страдание. Това е, 
защото единственият начин да постигнете духовен напредък е да подсилите 
божествената си природа, докато живеете в свят на заблуда. [Горе в сферите на 
Будите] няма заблуда и те могат да видят всичко. Ако можехте да видите всичко, 
вашето духовно подобрение нямаше да се брои. Следователно духовното подорение 
и просветление са приоритетът; да можеш да виждаш [други измерения] е 
второстепенно. Някои хора казват: „Ще практикувам духовна практика, ако мога да 
видя [други измерения], но няма да го направя, ако не мога да ги видя.“ Ако всеки 
беше в състояние да види [други измерения], обикновеното общество вече нямаше 
да е човешко общество; то щеше да бъде общество на богове. Сто процента от 
хората – всеки един човек – биха практикували духовна практика, включително 
онези, които са извършили всякакви отвратителни престъпления и които са ужасни 
хора. Помислете за това: щеше ли това все още да бъде човешко общество? Хората 
са паднали в тази среда, защото са станали лоши. Ако искате да се завърнете там, 
откъдето сте паднали, са ви нужни две неща: едното е страдание, а другото е 
просветление. Говорейки за просветление, Исус е използвал термина „вяра“, докато 
на Изток използват термина „просветление“. Ако загубите тези неща, не можете да 
се подобрите духовно. Но защо хората често чувстват, че постигането на духовен 
напредък е трудно? Всъщност постигането на духовен напредък само по себе си не 
е трудно; трудността е, когато не можете да се откажете от светските емоции. През 
цялата история на хората никога не е било казвано какво е Божественият път. Хората 
приемат преподаденото от Буда Шакямуни за систематичния Божествен път. Имайте 
предвид, че тази огромна вселена е съвсем завършена и пълна с мъдрост. Буда 
Шакямуни само е преподал малка част от Буда принципите и не е казал на хората 
всичко, което знае. Той само казал на хората онова, което се предполагало те да 
знаят по онова време. Следователно, само миниатюрна част от Божествения път е 
била предадена на днешното общество. Споменах, че съм предал много различни 
неща на обществото и съм направил нещо, което никой никога не е правил преди. 
Книгата, която написах, „Джуан Фалун“, използва нестандартен език, защото 
днешният стандартизиран език не може да обхване по-висши и по-дълбоки 
значения. Следователно съм я написал в разговорен стил. 

Покрих много неща. Тъй като изглежда, че има достатъчно време днес, исках да 
удължа лекцията си. Но има някои хора тук, които може да не са в състояние да 
приемат казаното от мен, ако говорех за неща, които са твърде напреднали. 
Например някои хора не са изучавали [ученията] изобщо; те имат добро усещане за 
практиката и искат да дойдат да послушат; други може да са тук, за да получат нещо 
или да ме видят да изнеса някакъв вид представление. Има хора с разнообразни 
намерения тук. Ако бях изнесъл представление тук днес, можеше да е много 
забавно за вас, сякаш гледате магическо шоу, но нямаше да вземете мен или 
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учението на сериозно. Разпространяването на Божествения път по този начин е 
забранено. Моята единствена цел тук е да ви обясня Божествения път, а дали ще 
повярвате, или не, зависи от вас. И все пак неговата сила е огромна, тъй като съм 
влял в ученията нещата, които искам да дам на хората и които ще им позволят да 
постигнат духовен напредък. Докато гледате [или слушате] моите видеозаписи, 
звукозаписи и книгата, която съм написал, ще усетите [тези неща]; докато четете 
[книгата], тялото ви ще бъде пречиствано и ще сте свободни от заболявания; докато 
постигате духовен напредък, ще можете да виждате неща, които непрактикуващите 
не могат да видят; докато постигате духовен напредък, ще стигнете до положение да 
изпитате и да се просветлите до нещата, до които непрактикуващите са неспособни 
да се просветлят. Докато се издигате до все по-високи духовни сфери, нещата ще са 
все по-удивителни и по-удивителни и всичко [което прави това да се случи] се 
съдържа в книгата. Но ако не постигате духовен напредък, няма да може да видите 
тези неща. Може да искате да сте способни да видите неща след един прочит на 
книгата, но това е невъзможно! Ще сте способни да видите само нещата, които 
съответстват на вашата духовна сфера, и до степента на собственото ви разбиране. 
Докато напредвате в духовната си практика и докато продължавате да се ангажирате 
напълно с изучаване, постигане на духовни подобрения и четене, ще осъзнаете, 
видите и узнаете още по-удивителни неща. 

Ако обсъждам неща, които са твърде напреднали, много хора ще имат 
затруднения да ги разберат. Знаейки това, не съм обяснявал систематично ученията 
вече две години. Това е, защото напълно съм изложил ученията, които искам да 
оставя за човечеството. Дори не позволявам на хора да записват лекциите ми. Защо? 
Много хора търсят новост. Те се съсредоточават върху това да открият какви нови 
неща Учителят може да е казал и не правят солиден духовен напредък. „Джуан 
Фалун“ е това, което съм дал на хората за духовна практика, тъй като това са 
систематичните учения. Други неща, които съм казал, просто обясняват „Джуан 
Фалун“ и са допълнения към нея. Човек, който прави записи и ги разпространява в 
обществото, се намесва на онези, които сериозно се занимават с духовна практика. 
„Джуан Фалун“ систематично [покрива всичко], от основно до напреднало, докато 
онова, което предавам сега, е просто насочено към днешната публика. 

Искам също да подчертая един въпрос: ние практикуващите наблягаме на 
придържането към една духовна дисциплина. Трябва да знаете, че фразата „да 
вземеш силните страни от няколко различни метода“ е светска поговорка, а не 
термин на практикуващите. Когато учите умения, няма проблем да учите от всеки, 
който е добър в това умение. Но принципите на измеренията от високо ниво са 
противоположни на принципите на човечеството. Нещата, които човечеството 
мисли за добри, може да са лоши, тъй като всичко е обърнато. Вие виждате, че тук е 
ден, но там е нощ; каквото мислите за правилно, може да е погрешно. Защо е така? 
Ще обясня един прост принцип на всички вас. Всички знаете, че когато хората ги 
боли, те мислят това за лошо или ако някой ви тормози, вие се чувствате неудобно и 
мислите, че ситуацията е лоша за вас. Трябва да знаете, че когато хората страдат 
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малко и се справят с малко трудности, това е нещо хубаво! Сега виждате, че това, 
което ви преподавам, е нещо различно [от това, което сте изучавали преди]. Защо е 
така? Това е, защото тези принципи са напълно обърнати, щом достигнете 
измерения на високо ниво. Там горе не мислят, че да живееш като човек е целта на 
човешкото съществуване. Ако се справите с малко трудности в човешкия свят и 
изплатите кармичните дългове, които дължите от минал живот, можете да се 
върнете в измерение на по-високо ниво и бихте могли дори да се завърнете на 
мястото, където животът ви е бил създаден, което е най-прекрасното място. И дори 
ако сте били неспособни да се издигнете, бихте имали по-малко премеждия в 
следващия си живот, защото сте имали по-малко карма. 

Но ако не изплатите кармата, която дължите, няма да можете да отидете в рай от 
високо ниво. Това е точно като принципа, който описах: ако една бутилка е пълна с 
мръсни неща, без значение колко плътно запечатате бутилката, когато я хвърлите 
във вода, тя ще потъне право надолу с тъп звук. Ако излеете малко от мръсните 
неща, тя ще изплува малко нагоре; излейте още малко и тя ще изплува още малко; 
след като излеете още повече, когато след като я запечатате, опитате да я хвърлите 
във водата отново, дори да я натиснете надолу, няма да сте в състояние да я накарате 
да потъне, тъй като тя ще изплува от само себе си. Същата е ситуацията, когато 
работите върху себе си духовно. В хода на многото животи, през които вашето тяло 
е преминало, във всеки живот може да сте се възползвали от, измамили, наранили 
или убили други или може би да сте извършили дори още по-лоши неща. 
Следователно трябва да изплатите кармата, която дължите заради тези действия. 
Тази вселена има принцип: няма да спечелите нещо, без да загубите нещо; и ако 
спечелите нещо, трябва да загубите нещо. Трябва да изплатите нещата, които 
дължите, ако не в този живот, то в следващия живот – определено така работят 
нещата. Така в днешно време, когато хората преживяват болезнени ситуации, те 
мислят, че това е съвпадение и че е било причинено от това, че другите са се 
отнесли несправедливо с тях и са се държали лошо. Трябва да знаете, че никоя от 
тези ситуации не е случайна и че всички те са причинени от кармата, която дължите 
от миналото. Ако нямахте карма, всички биха ви се усмихвали, докато вървите по 
улицата, и хора, които дори не познавате, биха направили всичко възможно, за да ви 
помогнат. Бихте били напълно безгрижни! Но такъв тип човек абсолютно не би 
живял в човешкото измерение, тъй като трябва да се завърне на небето. Ето как са 
хората: тъй като имат карма, ако не могат да пречистят съзнанията си, те никога 
няма да са в състояние да напреднат в духовна практика. Това е точно като 
принципа, който току-що споменах. 

Не е, всъщност, лошо за хората да страдат малко и да се справят с малко 
трудности. Ако се справите с малко трудности, вие ще изплатите кармата си и 
наистина може да отидете на чудно място, където няма никога повече да страдате. 
Независимо от това колко щастливи мислите, че сте в човешкия свят, колко 
милиарди долари може да имате или колко високопоставен служител сте станали, 
това бързо ще премине, продължавайки само няколко десетилетия. Помислете за 
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това: вие сте дошли на този свят без нищо и ще си отидете от този свят без нищо. 
Какво можете да вземете със себе си? Нищо. На кого можете да предадете 
[притежанията си]? Мислите, че сте ги дали на потомците си, но когато се 
преродите в следващия си живот, те няма да ви разпознаят и дори ако отидете да 
работите и метете подовете за тях, може дори да не получите мил поглед или 
допълнителен бакшиш от тях. Ето как всъщност са нещата! Хората са просто 
изгубени в заблуда тук. 

Ние говорим за основните принципи на човешкия живот тук. [Тези принципи] 
са особено верни за практикуващи. Имайте предвид, че когато страдате, когато 
другите се възползват от вас, причиняват ви неприятности или когато губите някои 
материални интереси, както го виждам аз това не е непременно лошо нещо. Това е, 
защото има принцип в тази вселена, че тези, които не губят, не печелят, и че ако 
искате да спечелите, трябва да загубите. Вярно е също, че ако спечелите и не 
загубите, ще бъдете принудени да загубите – такава е природата на вселената. 
Всички субстанции в огромната вселена са животи и всички субстанции са 
образувани от Джън, Шан, Жен. Следователно, всички субстанции – включително 
камък, желязо и стомана, въздухът, всеки продукт, създаден от човечеството, и други 
субстанции – са на своето микроскопично ниво, субстанции, съставени от 
определящите качества на Джън, Шан, Жен. Джън, Шан, Жен формират всичко в 
тази огромна вселена и те балансират всичко във вселената. Когато човек удря, 
ругае, възползва се или причинява болка на друг човек, той се чувства щастлив, тъй 
като той е страната, която е спечелила. Някой непрактикуващ може да му каже: 
„Уау, ти си наистина впечатляващ!” [Този човек] не е претърпял никакви загуби. Но 
аз мисля, че е понесъл големи загуби. Защо? Когато извършва лоши дела, той става 
страната, която печели. Когато се възползва от другите, това означава, че е спечелил 
и следователно трябва да загуби. Тъй като другата страна е страдала и е по-зле, 
тогава тази страна трябва да спечели нещо. Как печели нещо? Когато го удряте или 
ругаете, в зависимост от силата на думите ви или на удара ви, пропорционално 
голям къс бяла субстанция, наречена добродетел, която обгражда вашето тяло, ще 
напусне и ще се приземи върху него. Но той е също човек и може би не разбира този 
принцип. “Ти ме удари”, може да си каже той като става истински разстроен. Когато 
се разстрои, той по същество отблъсква добродетелта. Когато се обърне и отвърне с 
удар и ругатня, той връща обратно добродетелта. Сега никой човек не е загубил, 
нито е спечелил; нито единия не е спечелил нищо. Принципите на Пътя на 
вселената са справедливи. 

Ако, като практикуващ, той може да приеме ситуацията леко и каже: 
„Независимо дали ме удряш или ругаеш, сърцето ми ще остане стабилно и няма да 
му обърна внимание, защото съм практикуващ. Ти не си практикуващ и не мога да 
гледам на нещата по същия начин като теб.” Обмислете един въпрос тогава: дали 
моралният стандарт на този човек не се е издигнал над този на обикновен човек? 
Когато друг човек го удари, няма ли това действие да му даде добродетел? И тази 
субстанция добродетел може да се развие в по-висша енергия. Вашата по-висша 
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енергия трябва да се развие от добродетел, заедно с някои субстанции, събрани от 
вселената. Без добродетел ще сте неспособни да произведете по-висша енергия в 
духовната си практика. Така че, когато друг човек ви удари, той ви дава своята 
добродетел, вие увеличавате вашата добродетел и можете да напреднете към 
по-нататъшен етап на духовна практика – не е ли това как този принцип работи? 
Компенсацията, която получавате, е много по-голяма от болката, която 
обикновеният човек ви е причинил, нали? После, когато той ви удари, наругае или 
ви създаде някакви неприятности, вие страдате заради това. Докато страдате, черна 
субстанция върху тялото ви, наречена карма, която дължите от миналите си животи, 
ще се преобразува в еднаква по големина добродетел и другата страна трябва също 
да ви даде парче добродетел, което съответства [на вашето количество страдание]. 
Имайте предвид, че дори непрактикуващ би получил две неща с един изстрел: „Ти 
ми причини малко болка, но аз получих две форми на компенсация.“ 

Все пак един практикуващ ще получи четири форми на компенсация. Когато сте 
изстрадали всичко това, вие не сте се снишили до неговото ниво, сърцето ви е било 
спокойно, така че не сте отвърнали на удара, когато са ви ударили, нито сте 
отвърнали, когато са ви наругали. Помислете за това: когато сърцето ви е останало 
спокойно, не се ли е подобрил характерът ви чрез духовна практика? Как бихте 
могли да постигнете духовен напредък, ако не ви причинят тревога и болка? Идеята, 
че можете просто да седите там удобно, пиейки чай и гледайки телевизия и да се 
издигнете чрез духовна практика, издигайки се толкова високо, колкото искате, е 
пълна безсмислица. Можете само да подобрите характера си и да постигнете 
по-висок стандарт и духовна сфера, като сте в тази сложна обстановка и чрез 
справяне с изпитания и трудности. Тогава, ако характерът ви не е паднал до 
неговото ниво, не се ли е подобрил? И не сте ли спечелили три неща с един 
изстрел? Тогава като практикуващ не искате ли да напреднете в духовното си 
развитие и да постигнете духовно съвършенство възможно най-скоро? Тогава ако 
характерът ви се подобри, няма ли нивото на вашата по-висша енергия също да се 
повиши? Определено! Има принцип, който гласи: “Количеството на по-висшата 
енергия на човек зависи от това колко добър е характерът му.“ Ако човек има 
характер, който не се подобрява, би ли могъл той да увеличи количеството на своята 
по-висша енергия [без да го подобри]? Това е абсолютно невъзможно! Такава 
ситуация не съществува и абсолютно никога няма да се случи. Някои хора мислят, 
че характерът на другите не е добър колкото техния, така че защо други имат 
по-висша енергия? Те не са толкова добри колкото вас в една област, но може да 
имат други области, в които са по-добри от вас. Тъй като духовната практика е 
процес на премахване на една привързаност след друга, когато привързаностите, 
които тези хора все още не са премахнали, се появят, те може да се държат като 
непрактикуващи, но след като тези привъзаности бъдат отстранени, те, разбира се, 
няма да се проявяват повече. Като практикуващ, когато понасяте болка, печелите 
четири неща с един изстрел. Казано на шега – къде може да намерите сделка като 
тази? 
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Някои хора наистина се разстройват и възмущават, когато някой ги удари или 
наругае. Когато някой се възползва от тях или спечели пари от тях, те просто 
толкова се ядосват! Хората високо ценят тези [материални] неща и не могат да се 
справят с това други да вземат дори и малка част от онова, което е тяхно. Помислете 
за това: колко тъжен е животът на този човек! Когато получи някои незначителни 
материални неща, той се чувства щастлив от дъното на сърцето си, само заради тези 
незначителни материални неща. Просто такива са хората в днешно време. Той не 
осъзнава какво в действителност е изгубил – това е най-плашещото нещо за губене! 
Защо добродетелта е толкова ценна? Може да знаете, че възрастните хора от Изтока 
казват: „Само с добродетел човек ще има благословии“. Идеята за благословии 
включва много аспекти: да станеш високопоставен служител, да спечелиш голямо 
богатство, да имаш къща и земя, да бъдеш заможен и т.н. Всички тези неща се 
получават чрез замяна на добродетел за тях. Добродетелта следва [вечното] 
същество на човек. Когато човек умре, тя следва неговия Първичен дух – когато се 
преродите, тя отива с вас. Не само добродетелта – черната материя, карма, която 
споменах току-що, също ще ви следва през животите ви. И двете субстанции 
следват човека. В миналото по-възрастните хора казваха: „Този, който върши 
злодеяния, ще получи възмездие“. Кой раздава възмездието? Кой води такава 
счетоводна книга? Кой би си направил труда да се занимава с тези ваши въпроси? И 
все пак добродетелта е върху тялото ви и е здраво прикрепена към него и вашият 
следващ живот е зависим от нея. Ако имате много карма, животът ви ще има много 
болка, болести и бедствия; с много добродетел животът ви ще има много пари, 
благословии и високопоставени правителствени назначения. Тези [реалности] са 
породени от тези [субстанции]. А за един практикуващ добродетелта е дори още 
по-ценна, защото може да се преобразува в по-висша енергия – това е идеята. 

Съвременната наука не може да види този проблем, защото не може да излезе от 
това измерение. Каква е формата на измерението, в което човечеството живее? 
Трябва да знаете, че измерението, в което човечеството живее, съществува между 
два вида частици материя. Тези от нас, които са изучавали физика, знаят, че 
молекулите, атомите, атомните ядра, кварките и неутриното са нива на частици и те 
са материалните елементи, които образуват по-големите частици. Сред кое ниво на 
частици живеем ние, хората? Най-голямото нещо, което ние, хората, можем да 
видим с просто око, е планета, а най-малкото, което можем да видим с микроскоп, е 
молекула. Всъщност ние, хората, живеем точно в измерението между планетите и 
молекулите. Ние мислим, че то е обширно, необятно и несравнимо голямо. Бих 
казал, че съвременната наука не е напреднала; без значение колко високо може да 
лети един космически кораб, той не може да отиде отвъд нашето материално 
измерение; без значение колко напреднал е един компютър, той не може да се 
конкурира с човешкия мозък, тъй като човешкият мозък все още остава загадка. 
Следователно човешката наука е много повърхностна. 

Опитайте да си представите нещо: човечеството живее между планетите и 
молекулите. Тъй като молекулите са съставени от атоми, какво е измерението между 
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атомите и молекулите? Съвременните учени само са успели да разберат атомите 
като отделни елементи и са успели само да разберат техните индивидуални 
структури. Всъщност мястото, където атомите пребивават, е само по себе си ниво на 
съществуване, и материалното измерение, формирано от това ниво, е доста 
обширно; просто това, което те са открили, е ограничено до една точка. Тогава 
колко голямо е измерението на това ниво? Ние винаги основаваме нашите стандарти 
за измерване на разстояния на перспективата на съвременната наука на 
човечеството. Трябва да излезете извън рамката и концепциите на емпиричната 
наука. Трябва да се съобразите с формата на едно измерение, преди да можете да 
влезете в него. Що се отнася до разстоянието между атомите и молекулите, науката 
знае, че са нужни два милиона атома, подредени в една линия, за да достигнат 
широчината на една молекула. Тоест, те са признали, че разстоянието е доста 
голямо, така че не можете да разберете нещата с рамката и начина на мислене на 
емпиричната наука. Помислете за нещо за момент: не е ли пространството между 
атомите и атомните ядра измерение? Тогава колко е голямо разстоянието в 
измерението между атомните ядра и кварките? Тогава какво да кажем за 
разстоянието между кварките и неутриното? Разбира се, най-малките частици, 
които днешната наука може да открие, са неутринота. Те не могат всъщност да ги 
видят; те могат само да използват научно оборудване, за да ги открият, и те знаят 
формата на тяхното съществуване. Всъщност неутринотата са все още просто 
толкова далеч от каквото съставлява най-първичната материя! 

Това, което току-що описах, е най-простата форма на съществуване на 
измеренията. Всички субстанции в човешкото измерение, включително както 
субстанциите във въздуха, които не можете да видите, така и субстанциите, които 
можете да видите, като желязо, бетон, животни, растения, други субстанции и 
човешкото тяло, са съставени от молекули. Хората обитават равнината на 
молекулите, сякаш в триизмерна картина; вие обитавате тази равнина и не можете 
да я напуснете. Човешката наука е ограничена до неща в това малко измерение и не 
може да го надхвърли. И все пак хората казват, че науката е толкова напреднала и 
отхвърлят всички други теории. Човешката технология не може да достигне по- 
висше разбиране на вселената. Ако можеше наистина да отиде отвъд това 
измерение, тя би могла да види формите на животи и субстанции в други измерения 
и структурите, създадени от техните времепространства. И все пак ние, 
практикуващите, сме способни да видим тези неща, тъй като Будите са 
най-напредналите учени. 

Дискутирах този въпрос, когато описвах Небесното око. Когато хората виждат 
неща с Небесното око, вместо с обикновените си очи, те отварят канал, който 
започва или от мястото между веждите на човек, или от място в основата на носа на 
човек (място, което даоистите наричат Основата на планината), и който се свързва 
директно с епифизната жлеза. Медицинските текстове използват термина „епифизна 
жлеза“, докато практикуващите даоизма използват термина „Двореца Ниуан“. И все 
пак медицинските изследователи са открили, че предната половина на епифизната 
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жлеза съдържа цялостната структура на човешко око. Съвременните медицински 
учени намират това за много странно: „Защо има око тук вътре?“ Те мислят, че това 
е атрофирало око, тъй като все още използват теорията на еволюцията, за да 
обясняват тези неща. Всъщност то е просто каквото изглежда и не е закърняла 
структура изобщо. Когато хората гледат нещата без да използват очите си… разбира 
се, когато човек усъвършенства очите си чрез духовна практика, очите му могат 
също да виждат през предмети и могат да придобият този вид свръхестествена 
способност, тъй като Божественият път е безграничен. Обикновено, когато човек 
избягва да използва очите си, тоест тези очи, съставени от молекули, за да гледа 
нещата, той може да види отвъд това измерение и да наблюдава сцени в други 
измерения. Това е идеята. Следователно практикуващите могат да видят каквото 
непрактикуващите са неспособни да видят. Разбира се, в различни моменти от своя 
живот някои непрактикуващи могат понякога да уловят неясни проблясъци на 
няколко явления, чието значение е неясно за тях, като например да видят човек пред 
себе си, който внезапно изчезва, или да видят или чуят едно или друго нещо. 
Възможно е нещата, които сте видели или чули, които са били трудни за разбиране, 
наистина да са били неща от други измерения. Това е, защото онези хора, чиито 
Небесни очи или уши не са запечатани толкова плътно, могат понякога да чуят или 
видят неща от други измерения. 

Току-що обсъдих измерението, в което хората живеят. Всъщност планетата, на 
която ние, хората, живеем не е най-голямата частица или субстанция. Има дори 
по-големи субстанции отвъд тази планета! И така очите на Буда Шакямуни можели, 
на изключително микроскопично ниво, да видят доста микроскопични субстанции; 
по отношение на макроскопичното, той можел да види доста големи и 
макроскопични субстанции. Но Буда Шакямуни все още не могъл да види колко 
голяма наистина е вселената в крайна сметка и затова той казал: „Тя е толкова 
голяма, че няма външност и толкова малка, че няма вътрешност.“ Колко огромна е 
тази вселена! Помислете колко сложна е тя; не е като каквото човечеството познава. 
Вземете това наше измерение и формата, в която то съществува – само това е доста 
сложно! В допълнение към тази форма на измеренията, има също вертикални 
форми на измерения, и в рамките на тези вертикални измерения има много 
различни отделни светове – това е много сложно. Отделните светове, които имам 
предвид, са небесни царства и други подобни. Всяко измерение има и различно 
времепространство. Помислете за това: може ли едно измерение, съставено от 
атоми, да има същото време като нашето, образувано от молекули, измерение? 
Неговото понятие за пространство и разстоянията му са различни от нашите, тъй 
като всичко се променя. Защо НЛО на извънземни същества могат да се появяват и 
изчезват без следа и защо могат да пътуват толкова бързо? Те пътуват в други 
измерения – толкова е просто. Ако човечеството разчита на гледната точка на 
днешната наука, за да разбере необяснимите явления във вселената, или използва 
този метод, за да се опита да разбере духовността или религията, то никога няма да 
е в състояние да разбере тези неща. То трябва да промени начина си на мислене и да 
гледа на нещата от различна перспектива. В историята на човечеството науката не е 
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била ограничена до т.нар. емпирична наука, открита и изобретена от днешните 
европейци, и това не е бил единственият подход – имало е и други подходи. 
Процесите на развитие, предприети от древните цивилизации, за които е било 
открито, че са съществували на Земята, са включвали различни подходи към 
разбирането на живота, материята и вселената. Древната наука на Китай е 
възприела различен подход. Разбира се, тъй като китайската култура има елементи, 
наследени от много високи измерения, и тъй като човешкият морал не е на ниво, 
[предаването на древната китайска наука] е било ограничено. И така [древната 
китайска наука] не е била предадена на поколенията, и каквото е било предадено, е 
тази най-недоразвита наука на Запада. Така че тя е доста неадекватна. 

Току-що говорих за това как човек не е бил първоначално създаден в това 
материално измерение и за целта да бъде човек. Ако човек продължи да се влошава, 
той е изправен пред елиминиране – пълно елиминиране – което се нарича „пълно 
елиминиране на съзнанието и тялото“ и това е ужасяваща перспектива! И така, 
когато Будите спасяват хора, това е, за да ви предпазят от това да се изправите пред 
тази ужасна опасност, да ви избавят от човешкото страдание и към небесно царство. 
Това истински, фундаментално, решава въпроса за страданието на човек. 
Отправната точка на човек за вяра в Будите е различна сега от каквато е била в 
древни времена. В миналото, когато човек вярвал в Будите, той ги почитал и 
уважавал и се опитвал да стане Буда чрез духовна практика – нямало други 
замесени мисли. Днес човек вярва в Будите, за да поиска от тях нещо. И все пак в 
очите на Будите, манталитетът да се опитваш да получиш неща [от Будите] е 
най-мръсният, най-гадният манталитет. Така че помислете върху факта, че Будите се 
опитват да ви спасят, и все пак вие търсите светски комфорт и щастие. Ако бяхте 
наистина създадени да бъдете напълно щастливи и да ви бъде удобно в този мирски 
свят, вие наистина не бихте искали да станете Буда, тъй като вече бихте били Буда. 
Как би могло такъв сценарий да е възможен? Ако не платите за кармата, която сте 
натрупали през много животи, и не платите за лошите неща, които сте извършили, и 
просто искате щастлив живот, как би било възможно да постигнете това? Има само 
един метод, който работи: започнете духовна практика, защото само тогава можете 
да елиминирате кармата, която дължите. Дори ако не искате да станете Буда, вие 
трябва да бъдете добър човек и да правите повече добри дела и по-малко зли дела. 
Това е единственият начин да бъдете щастливи в бъдеще и е единственият начин 
животът на вашето истинско аз да бъде удължен. И все пак е възможно, докато се 
преражда, мозъкът на човек да бъде измит чист и след това да се прероди в лоша 
среда, следвайки течението [на обществото] към ръба на унищожението. 

Току-що споменах, че Буда Шакямуни е казал, че тази вселена е толкова голяма, 
че няма външност, и толкова малка, че няма вътрешност. Някои хора може все още 
напълно да не разбират това твърдение. Тоест, какъв е бил проблемът, който Буда 
Шакямуни видял? Той е изнасял лекции относно своята теория за безбройните 
светове. Буда Шакямуни казал: не само че хора, с материални тела като нашите, 
съществуват в други измерения, има и безброй светове с човешки общества като 
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нашето. Има безброй планети като тази в нашия Млечен път. Той също казал, че 
една песъчинка съдържа безброй светове. Той казал, че една песъчинка съдържа 
безброй измерения, подобни на това наше измерение, където хората живеят. Но вие 
не можете да използвате концепциите за това как да разберете нещата, които идват 
от днешната наука, за да разберете пропорциите на размера на хората [сравнени с 
други обекти] там, тъй като те пребивават в различни времепространствени форми. 

Някои може да намерят твърдението, което току-що направих, за странно и да 
не могат да го разберат. Опитайте да си представите нещо: Земята се върти по 
правилен модел. Така че каква е разликата между един електрон, обикалящ около 
атом, и Земята, обикаляща около слънцето? Формата е същата. Ако трябваше да 
увеличите един електрон, така че да е голям колкото Земята, бихте ли намерили 
живот на него? Какъв вид субстанции биха съществували на него? Буда Шакямуни 
казал, че вселената е безкрайно малка. Колко далеч е видял? Той видял много 
микроскопични субстанции. Той казал, че една песъчинка съдържа безброй светове 
– една малка песъчинка съдържа безброй светове. Тогава се опитайте да си 
представите нещо: ако казаното от Буда Шакямуни е истина, тогава не би ли имало 
реки, езера и морета в световете в тази песъчинка? И не би ли имало пясък в тези 
реки, езера и морета? И няма ли една песъчинка там също да съдържа безброй 
светове? Тогава не би ли имало безбройни светове в песъчинката на песъчинката? 
Буда Шакямуни открил, след като проучил по-нататък, че това продължава 
безкрайно. И така той заявил, че тази вселена е толкова малка, че няма вътрешност. 
Той не видял най-дълбокият произход на материята. Разбира се, обсъждал съм 
най-дълбокият произход на материята в миналото, и няма да говоря повече за това 
тук. Тъй като съм обсъждал много напреднали и задълбочени неща, и особено тъй 
като много хора не разбират Мандарин толкова добре, няма да говоря повече за тези 
неща. Мисля, че това е всичко, което ще кажа засега. Сега можете да повдигнете 
въпроси, които са възникнали по време на вашата духовна практика и изучаване на 
ученията, и аз ще им отговоря за вас. 

 

 

 

24 
 


